
 VERGADERING Woensdag 8 december 2021, om 13.00 uur, digitaal via Zoom
 VERSLAG VAN Oordeelsvormende Verenigde Vergadering 

    AANWEZIG C. Sas (voorzitter oordeelsvormende VV), A.J. van den Berg (SGP), mevr. T.E. van Ditmars (VVD), 
mevr. J.A. Fröling-Kok ChristenUnie/CU), mevr. C.M.C. Fousert-Poeder (WN), L.D. de Geus 
(Ongebouwd), mevr. C. Groshart (Natuur), G. de Jong (CU), W. de Jong (SGP),  J.H. Kalle 
(Waterschapspartij Hollandse Delta/WPHD), A.J. van Kempen (Bedrijfsgebouwd), P.J.J. Kome 
(WPHD), A.A. Kweekel (Groep Wagemakers-Kweekel/GWK), J. Kievit (Natuur), R. Lucas (Water 
Natuurlijk/WN), mevr. C.A.C. van der Linden (PvdA), mevr. M.J. van Maurik-de Graaff 
(Bedrijfsgebouwd), A. Mollema (WN), mevr. P.J. van Nes-de Man (WPHD), J.J.M. van Oorschot 
(VVD), T.A.G. Peeterman (VVD), mevr. C.L.K. Rijsdijk (WPHD), C. Sas (PvdA), W. Schneider (CU), 
W.A. Sjoukes (WPHD), B. Staat (SGP), H.J. Steehouwer (Hollandse Delta Natuurlijk), L.B.C. 
Stehouwer (CDA), mevr. M.J. de Sutter-Besters (HDN), M. Tak (Ongebouwd),  C. Trouw 
(Ongebouwd), J. Verbeek (PvdA), mevr. C. Verbaas (VVD), mevr. H.H. Wiersma-den Dulk (PvdA), 
J.M.P. Wink (CDA), B.B.T.T. Winkels (CDA), F.J. van Zeijl (AWPnpwd): (VV- en steunfractieleden), 
mevr. S.J. Steendijk (secretaris-directeur), M.C. Heemskerk (verslaglegging)
 
College dijkgraaf en heemraden: 
J.F. Bonjer, H.A.J. van der Drift, H.P.A. Wagemakers, mevr. J. Geldhof en mevr. Th.M.B. Gerts

AFWEZIG: H. van den Berg (CDA), D. Doornbos (Bedrijfsgebouwd), F. Kumas (WPHD), L.A. Overwater 
(WPHD), F.J. Prins (AWPnpwd), E.A. Struik (Ongebouwd), mevr. M.E. van Winsen (AWPnpwd), 

Overzicht Resultaten/acties Oordeelsvormende Verenigde Vergadering van
8 december 2021 vastgesteld in de vergadering van 2 februari 2022

Verslag/VIDEO-NOTULEN te zien/beluisteren via: 
Agenda WSHD - Oordeelsvormende VV woensdag 8 december 2021 13:00 - 16:30 - iBabs RIS 
(bestuurlijkeinformatie.nl)

1a. Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 13.00 uur en heet iedereen van harte welkom. 

1b. Aanwezigheid / Verhinderingen
De aanwezigen melden zich zichtbaar en hoorbaar. Er is bericht van verhindering ontvangen van de heren 
Overwater, Struik, Kumas, Doornbos en de heer Van den Berg (CDA).

2. Vaststellen agenda
De agenda wordt vastgesteld. Onderwerp Stuw Panneweg wordt toegevoegd aan de rondvraag. 

2.a Insprekers 
Er is een schriftelijke inspraakreactie ontvangen van de heer Pijl met betrekking tot agendapunten 9 RKC 
Rapportage Onderzoek meldingen en 10 Wegenbeheerplan 2022-2027. Hiervan wordt kennisgenomen.

3. Vaststellen Overzicht Resultaten /acties Oordeelsvormende VV van 10 november 2021
Resultaat Het overzicht wordt met onderstaande wijzigingen goedgekeurd en vastgesteld. 

1. Agendapunt 3. Vaststellen voorkeursvariant Korteweg Zuid-Beijerland Resultaat onder 
‘toezegging’: 
• Heemraad Van der Drift zal spreker Schelling een locatiebezoek brengen om meer inzicht in 
de krijgen in de problematiek Middelsluisedijk waar dhr. Schelling woonachtig is  (fietspad 
westen/oosten Schoutsdijk).
• Zal met gemeente Hoeksche Waard bezien wat de mogelijkheden zijn voor 200 meter  het 
doortrekken fietspad Noordachterweg (ontsluiting Hoeksche Waard zuidwest).

2. Agendapunt 7 Vragenronde: NLTO moet zijn: NLGO

4. 2e begrotingswijziging
Betreft een voorstel dat ter besluitvorming wordt voorgelegd aan de VV van 8 december 2021. 

Resultaat Het voorstel wordt doorgeleid naar de besluitvormende VV van 8 december 2021 als hamerstuk met 
stemverklaring.

Toezeggingen 1. Heemraad van der Drift; om te komen tot een goede afweging tussen alle belangen moet op een 
zorgvuldige wijze in kaart gebracht worden wat er dient te gebeuren ten aanzien van de 
bomenrij Volkerak. Daarna komt dit terug bij de VV.

https://wshd.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/33f96ff3-82dc-4ae6-b657-c39a3babf9a2
https://wshd.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/33f96ff3-82dc-4ae6-b657-c39a3babf9a2
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2. Heemraad Wagemakers: Er wordt hard gewerkt om begin volgend jaar de KPI’s beschikbaar te 
hebben. Er is voor het college een inspanningsverplichting dat alles in het werk gesteld wordt 
om te realiseren wat er gerealiseerd kan worden. 

Opvolging 1. Volgt.
2. Behandeling in extra Beeldvormende VV van 16 februari 2022. 

5. Voorstel Vergadersysteem VV 2022 / Vaststellen vergaderschema
Betreft een voorstel dat ter besluitvorming wordt voorgelegd aan de VV van 8 december 2021.

Resultaat Het voorstel wordt doorgeleid naar de besluitvormende VV van 8 december 2021 als bespreekstuk

Toezeggingen 1. Voor- en najaarsconferentie worden toegevoegd in het schema en (2) dagdelen opnemen voor 
excursies.

2. Toezegging van het college dat er snel een aangepast reglement van orde komt voor de 
vergaderingen in het nieuwe jaar.

Opvolging 1. Staande de vergadering is er een aanpassing gedaan in het schema waarbij ook de toegezegde 
excursies en de voor- en najaarsconferentie zijn toegevoegd. Deze aanpassing is direct in iBabs 
verwerkt, aan de VV-leden en steunfractieleden toegezonden en is gedeeld via het scherm.
2. Een aangepast reglement van orde voor de VV wordt geagendeerd voor de VV van februari 2022.

 
6. Evaluatie peilbesluiten en watergebiedsplannen
Betreft een voorstel dat ter besluitvorming wordt voorgelegd aan de VV van 8 december 2021.

Resultaat Het voorstel wordt doorgeleid naar de besluitvormende VV van 8 december 2021 als bespreekstuk.

7. Aanvullend krediet Warmtekrachtkoppeling (WKK) Sluisjesdijk
Betreft een voorstel dat ter besluitvorming wordt voorgelegd aan de VV van 8 december 2021.

Resultaat Het voorstel wordt doorgeleid naar de besluitvormende VV van 8 december 2021 als hamerstuk.

Toezeggingen Heemraad Geldhof zegt toe dat in Q1 een uiteenzetting aan de VV wordt toegezonden met de 
gemaakte keuzes en ondernomen acties ten aanzien van Sluisjesdijk 1.0. Een aantal leden geven het 
college hierbij in overweging mee om een opleveringsrapportage te laten opstellen door een 
onafhankelijk bureau. Ook wordt meegegeven om de keuzes ten aanzien van contract beëindiging 
met de eerdere aannemer in de uiteenzetting te betrekken.

Opvolging Behandeling in Beeldvormende VV van 9 februari 2022. 

8. Huisvestingsstrategie
Betreft een voorstel dat ter besluitvorming wordt voorgelegd aan de VV van 8 december 2021.

Resultaat Het voorstel wordt doorgeleid naar de besluitvormende VV van 8 december 2021 als hamerstuk met 
stemverklaring.

Toezeggingen Heemraad Wagemakers zegt toe schriftelijk te reageren op welke manier er gebruik gemaakt wordt 
van een gecertificeerde duurzaamheidstoets voor de huisvesting.

Opvolging Volgt

9. Rapportage Rekenkamer Onderzoek Meldingen
Betreft een voorstel dat ter besluitvorming wordt voorgelegd aan de VV van 8 december 2021.

Resultaat Het voorstel wordt doorgeleid naar de besluitvormende VV van 8 december 2021 als hamerstuk.
De heer Hengeveld doet de oproep aan VV-leden om zich te melden, wanneer zij een rol willen 
hebben in de werving van nieuwe leden van de RKC.

Toezeggingen 1. Heemraad Wagemakers zegt toe dat er een beeldvormende presentatie zal worden gehouden 
met betrekking tot het nu lopende onderzoek naar technische ondersteuning en faciliteiten.

2. Heemraad Wagemakers; zegt ook toe om een vorm van tussenrapportage op te leveren in de 
loop van 2022.

3. Heemraad Wagemakers doet de toezegging dat in de loop van volgend jaar verbetervoorstellen 
volgen voor de communicatie met stakeholders.

Opvolging 1. en 3. Behandeling beeldvormend in mei en oordeels- en besluitvormend in juni 2022.
2. Volgt. 

10. Wegenbeheerprogramma 2022-2027
Betreft een voorstel dat ter besluitvorming wordt voorgelegd aan de VV van februari 2022.
Doorgeschoven voor behandeling in de oordeelsvormende VV in februari 2022. 

11. Vragenronde
Openstaande 
vragen 

1. Mevrouw De Sutter-Besters: dijken moeten op 5 plekken worden versterkt in het AD recent. 
Wenselijk om wanneer dergelijke artikelen in de krant verschijnen, dat de VV geïnformeerd 
wordt dat er een artikel wordt gepubliceerd. In het artikel wordt genoemd dat er stenen gestort 
moeten worden en dat dat twee jaar gaat duren. Waar moeten die stenen vandaan komen en 
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zijn er geen stenen dichterbij beschikbaar? 
2. Mevrouw Van Nes-de Man; waarom is de uitspraak van de rechter niet afgewacht bij de 

werkzaamheden bij burger in Hoeksche Waard?
3. Mevrouw Van Nes-de Man; benieuwd naar het verkeerscirculatieplan Galathese dijk (korte 

termijn). Er zijn borden geplaatst, maar de verwijzing naar de bedrijven klopt niet. 
Antwoord 1. Beantwoording volgt.

2. Beantwoording via Bestuurlijke Informatiebrief 2021-37 Watergang Hoeksche Waard. 
3. Beantwoording volgt.

12. Sluiting
Onder dankzegging aan de aanwezigen voor hun inbreng, sluit de voorzitter de vergadering om 17.21 uur. 

Aldus vastgesteld in de oordeelsvormende verenigde vergadering d.d. 2 februari 2022,

secretaris, voorzitter,

S.J. Steendijk M.J. van Maurik-de Graaff

https://wshd.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/c8c10f21-8a2d-4896-aa60-2b59d9488155
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Bijlage Overzicht openstaande toezeggingen/vragen

Datum Toezegging/vraag Afhandeling / datum  
10-11-21 Gaat dossier Peilbesluit Eendragt bekijken, 

met name hoe zorgvuldig het proces gelopen 
is.

10-11-21 In een bijeenkomst in 2022 zal aandacht 
worden besteed aan de wijze waarop 
aangegeven kan worden op welke manier 
maatregelen bijdragen aan de doelen en 
maatschappelijke effecten. 

10-11-21 In 2022 gaat college met VV in gesprek over 
relatie tussen waterkwaliteit en agrarisch 
grondgebruik.

10-11-21 Gaat na wat er is gebeurd met de door dhr. 
Kievit genoemde ‘Opdracht aan college van 
november 2019 om de grotere ambitie op 
het punt van de wateropgave te 
onderzoeken en voor te leggen aan de VV’ 
en komt hierop terug richting VV.

10-11-21 Hoe om te gaan met WOZ-waarde in 
begroting (afwachten op formele opgaven 
gemeenten of SVHW vragen om vooraf 
schatting te maken), oppakken richting 
begrotingscyclus 2023

10-11-21 Presentatie over stand van zaken 
veranderingsproces/Organisatie in 
ontwikkeling in eerste kwartaal 2022

Naar verwachting in Beeldvormende VV van maart 2022 
(datum i.o.m. Agendacommissie) 

10-11-21 VV krijgt bij Jaarrekening inzicht in interne 
en externe oorzaken 
vertragingen/achterstanden investeringen

10-11-21 Verzoek om in een beeldvormende VV in 
2022 de zoetwaterproblematiek in relatie tot 
klimaat (wat is een verstandige aanpak en 
hoe gaan we dat betalen?) aan de orde te 
stellen, wordt meegenomen richting 
Agendacommissie.

De agendacommissie is akkoord om in overleg met de 
ambtelijke organisatie, om in een beeldvormende VV in 
2022 de zoetwaterproblematiek in relatie tot klimaat (wat 
is een verstandige aanpak en hoe gaan we dat betalen?) 
aan de orde te stellen.

08-12-21 Heemraad van der Drift; om te komen tot 
een goede afweging tussen alle belangen 
moet op een zorgvuldige wijze in kaart 
gebracht worden wat er dient te gebeuren 
ten aanzien van de bomenrij Volkerak. 
Daarna komt dit terug bij de VV.

Volgt.

08-12-21 Toezegging van het college dat er snel een 
aangepast reglement van orde komt voor de 
vergaderingen in het nieuwe jaar.

Geagendeerd voor de eerste VV van 2022.

08-12-21 Heemraad Wagemakers:
1. zegt toe dat er  een beeldvormende 

presentatie zal worden gehouden met 
betrekking tot het nu lopende onderzoek 
naar technische ondersteuning en 
faciliteiten.

2. toezegging dat in de loop van volgend 
jaar verbetervoorstellen volgen voor de 
communicatie met stakeholders.

3. zegt toe om een vorm van 
tussenrapportage op te leveren in de 
loop van 2022.

1. en 2. 
Beeldvormend in mei en Oordeels- en Besluitvormend in 
juni 2022. 

3. Volgt

08-12-21 Mevrouw de Sutter: dijken moeten op 5 
plekken worden versterkt in het AD recent. 
Wenselijk om wanneer dergelijke artikelen in 
de krant verschijnen, dat de VV 
geïnformeerd wordt dat er een artikel wordt 
gepubliceerd. In het artikel wordt genoemd 
dat er stenen gestort moeten worden en dat 
dat twee jaar gaat duren. Waar moeten die 
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Datum Toezegging/vraag Afhandeling / datum  
stenen vandaan komen en zijn er geen 
stenen dichterbij beschikbaar? 

08-12-21 Mevrouw van Nes-de Man; benieuwd naar 
het verkeerscirculatieplan Galathese dijk 
(korte termijn). Er zijn borden geplaatst, 
maar de verwijzing naar de bedrijven klopt 
niet. 

2


